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Chciałbym się podzielić swoimi przemyśleniami z wizyty na kęckim basenie. Mianowicie w dniu
wczorajszym po bardzo długiej przerwie (bodaj 3-4 lata) odwiedziłem Naszą pływalnię.

  

  

      

  

  

Niestety jestem trochę rozczarowany ponieważ mam z tym miejscem związane miłe
wspomnienia - a teraz spotkała mnie niespodzianka nieprzyjemna - Wszechobecny bród! I tak
idąc po kolei: Szatnie i toalety - naprawdę jestem w stanie wiele wytrzymać ale pełno wody,
bród, włosy, rozlatujące się szafki (i nie mówmy, że tak było zawsze - kiedyś Panie od
sprzątania były obecne cały czas) Hala basenu - Wystawka sprzętu za zjeżdżalnią w postaci
desek do pływania i innych, takie rzeczy powinny był składowane w jakimś pomieszczeniu. Na
chwilę obecną sprawia wrażenie nieporządku. Hala Basenu - Płytki w obszarze Jacuzzi oraz
stan pryszniców, polecam zobaczyć. Sauna - in plus jest woda do picia natomiast porządek w
pomieszczeniu (puste galony po wodzie) brak słów. Hala Basenu - wszechobecne reklamy.

  

Rozumiem jest to sposób na dołożenie się do budżetu OSiR - zaznaczam nie mam nic
przeciwko - ale przydałoby się trochę estetyki. Reasumując - uważam, że Zarządca powinien
bardziej dbać o basen, najlepiej przejść się po hali, porozmawiać z ludźmi. Więcej
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gospodarskiego podejścia, solidności - ten obiekt ma służyć NAM MIESZKAŃCOM jeszcze
przez długie lata.

  

Mieszkaniec Bielan
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